

Curriculum Vitæ

Name: Kolman Olga

Education: Higher education (2002-2007)

Name of educational institution: State educational institution of higher professional education "Krasnoyarsk state trade-economic Institute"

Faculty: Technology of public catering

Qualification: "Engineer", specialty "Technology of products of public catering" (diploma with honors)

Work experience: 11.2007-10.2010 – postgraduate student, State educational institution of higher professional education "Krasnoyarsk state trade and economic Institute", specialty 03.00.16 "Ecology" full-time education;

11.2009-06.2013 – assistant of the Department of technology and organization of public catering, Trade and economic Institute;

01.09.2013-06.2016 – senior lecturer of the Department of technology and organization of public catering, Trade and economic Institute;

19.12.2013 – defended his thesis "Development of technologies for the production of products prophylactic appointment with use of pomace wild berries" (specialty 05.18.01 - Technology of processing, storage and processing of cereal, bean cultures, groats products, fruit, vegetables and viticulture);

01.09.2016-present – associate Professor of technology and organization of public catering, Trade and economic Institute.

Academic degree: candidate of technical Sciences

Knowledge of foreign languages: German

Skills and knowledge: Experience of organizing and conducting research activities, creative exhibitions. Skills in the drafting of normative-technical and patent documentation, writing research papers and reports.

https://scholar.google.ru/scholar?start=0&hl=ru&as_sdt=0,5&scilib=1

Автобиография

Ф.И.О.: Кольман Ольга Яковлевна

Образование: Высшее (2002-2007 гг.)

Наименование учебного заведения: Государственное образовательное учреждение высшего профессионального образования «Красноярский государственный торгово-экономический институт»

Факультет: Технологии общественного питания

Квалификация: «*Инженер*» по специальности «*Технология продуктов общественного питания*» (диплом с отличием)

Опыт работы: *11.2007-10.2010 гг.* – *аспирант*, Государственное образовательное учреждение высшего профессионального образования «Красноярский государственный торгово-экономический институт», специальность 03.00.16 «Экология», дневная форма обучения;

11.2009-06.2013гг. – *ассистент* кафедры технологии и организации общественного питания, Торгово-экономический институт;

01.09.2013-06.2016 гг. – *ст. преподаватель* кафедры технологии и организации общественного питания, Торгово-экономический институт;

19.12.2013г – *защита кандидатской диссертации* по теме "*Разработка технологий получения продуктов профилактического назначения с использованием выжимок дикорастущих ягод*" (специальность 05.18.01 - Технология обработки, хранения и переработки злаковых, бобовых культур, крупяных продуктов, плодоовощной продукции и виноградарства);

01.09.2016-н/в – *доцент* кафедры технологии и организации общественного питания, Торгово-экономический институт.

Учёная степень: *кандидат технических наук*

Знание иностранных языков: Немецкий язык

Профессиональные навыки и знания: Опыт организации и проведения научно-исследовательских мероприятий, творческих выставок. Навыки составления нормативно-технической и патентной документации, написания научно-исследовательских работ и отчетов.

https://scholar.google.ru/scholar?start=0&hl=ru&as_sdt=0,5&scilib=1